

عمومية الريان غير العادية توافق على تعديل النظام الأساسي لمصرف الريان

الدوحة : 26 يونيو 2016

قام مصرف الريان بعقد الاجتماع الثاني لجمعيةته العمومية غير العادية مساء اليوم الأحد الموافق 2016/6/26 بقاعة المجلس بفندق شيراتون الدوحة، واتخذت الجمعية العامة غير العادية القرارات التالية :

1. وافقت الجمعية العامة غير العادية لمصرف الريان على التعديلات المقترح إجراؤها على النظام الأساسي لمصرف الريان الموثق برقم 2016/3170 بتاريخ 2016/1/19 ، ليتوافق مع أحكام قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 .
2. اعتمدت الجمعية العامة غير العادية النسخة المعدلة من النظام الأساسي لمصرف الريان ، والذي تمت الموافقة عليه من قبل وزارة الاقتصاد والتجارة ومصرف قطر المركزي .
3. فوضت الجمعية العامة غير العادية رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب ، أو من يفوضه من جانبه بالتوقيع على النظام الأساسي المعدل لمصرف الريان ، واتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ القرار .

Press Release

Doha, 26 June 2016.

Masraf Al Rayan successfully held today evening, Sunday 26 June 2016 its second Extra Ordinary General Assembly meeting in Al Majlis Ballroom at Doha Sheraton Hotel.

The Extra Ordinary General Assembly of Masraf Al Rayan approved the following resolutions.

1. The Extra-Ordinary General Assembly of Masraf Al Rayn approved the amendments introduced to the Articles of Association of Masraf Al Rayan which is authenticated under No. 3170/2016 on 19/1/2016, in order to comply with the provisions of the Commercial Companies Law No. (11) for the year 2015.
2. The Extra-Ordinary General Assembly approved the amended copy of the Articles of Association of Masraf Al Rayan which was approved by the Ministry of Economy & Commerce and Qatar Central Bank.
3. The Extra-Ordinary General Assembly of Masraf Al Rayan authorizes the Chairman & Managing Director of the Board or his designee to sign the amended Articles of Association and to take all necessary measures and/or actions to implement this resolution.

